
 
 
Närvarande:   Lena Andersson, AK 
   Tobias Hellman, AK 
   Åsa Bocke, AK 
   Stefan Lövblom AK 
   Magnus Holmqvist Sollentuna SLK 
   Joacim Carlsson Huddinge 
   Fredrik Sörén, DIF Alpina via telefon 
   Martin Axelhed, MASK 
   Åke Wernelind Järfälla AK 
  

Inbjuden gäst: 
Peter Melander Stockholms Idrotten/Parasportförbundet 

    
Ordförandemöte den 5/3 2019 kl. 18,30-21 i Ursviks Motionsgård  
 
Agenda. 

1. Peter Melander presentera Parasportsförbundet och hur de alpina klubbarna kan få hjälp att 
komma igång med Parasport i föreningen. Alla klubbar inbjuds till mötet den 15/5 för mera info 
och möjlighet att träffa Borlänge Alpina. PP är skicka till klubbarna och Peter besöker gärna 
klubbarna för mera info och hjälp att komma igång. 

Joacim Carlsson berättade kort om Huddinges grupp Team Total. 

2. Föregående protokoll. 
Dokumentet gällande avgifter för aktiva och ersättningar till tränare som klubbarna skulle ha fyllt i 
till den ½ är ifyllt av två klubbar och därav ej sammanställt, klubbarna kommer att själva driva om 
de vill att det ska fyllas i och följas upp. 
 

Info som går via AK distribueras på följande sätt Önskar någon klubb får info skickade till fler 
hör de av sig till ansvarig för respektive del.  

- Info gällande träning och kallelse till möten från regionstränare kommer att gå till 
träningsansvarig i klubbarna från Regionstränare i region 4 (Joanna Wallén och Pelle 
Sahlgren) 

- Tävlingsinfo och kallelser till tävlingsmöten kommer att gå till tävlingsansvariga i 
klubbarna från AK:S tävlingsansvarig ( Fredrik Wredmark) 

- Kallelse till Ordförandemöten och övrig info från AK, StSF, SSF kommer att skickas till 
klubbarnas ordförande från AK:s verksamhetsansvarig (Lena Andersson) 

- Utbildningsfrågor och kallelser skickas till utbildningsansvariga i klubbarna från AK:s 
utbildningsansvarig (Åsa Bocke) 

 

 



 
3. Ekonomi 

Kort genomgång om hur ekonomin i AK fungerar och hur de olika projekten som genomförs 
finansieras. 
 

4. Tävling - info om distriktets tävlingsverksamhet 
Alla närvarande klubbar var överens om att de gemensamt ställer upp på att arrangera och 
genomföra följande tävlingar 2020 

- Regionsfinal LVC U12 i Kläppen 
- Landsdelsfinal LVC U14 i Stöten 
- USM i Funäsdalen – distriktet har ansökt om tävlingen och det återstår att se om vi får 

den. 
 
Inför finalerna finns förslag om att:  
Dela upp ansvaret så att det är utsedda klubbar för de olika tävlingarna ex under USM tar 2 
klubbar ansvar för farten, 2-3 klubbar för SL och 2-3 klubbar för GS för att säkerställa kvalité på 
evenemanget och att ra in en eventbyrå eller liknande för att arrangera middagsarrangemang i 
samband med Svealandsfinal U14/USM 
 
Tävlingsgruppen får i uppdrag att ta fram ett förslag för att nästa säsong kunna göra en avstämning 
i slutet av säsongen vad gäller distriktets startavgifter mellan klubbarna så att kassörerna i 
klubbarna inte behöver fakturera respektive klubb efter varje tävling. Förslaget kan ligga till grund 
för att kunna göra liknande med startavgifter från FIS. 
 
Klubbarna ställer sig frågande att regionen ska ta hänsyn till att Vemdalsslalom är flyttad och 
föreslår att fartläger/tävlingar ska genomföras som tidigare år om det inte går att få ihop på annat 
sätt utan att det blir fler lediga dagar från skolan för åkare. 
 
Stockholm Capital Race – Huddinge och MASK tar på sig huvudansvaret för denna tävling och 
kommer att samköra det med andra klubbar i distriktet och kommer from december att skicka 
uppdateringar månadsvis till AK, ekonomin kommer fortsatt att ligga i AK. 

5. Träning -  
- Fyslägret som var planerat för åkare födda 2004 3-5/5 är inställd men det planeras att 
genomföras ett regionsläger på Bosön under andra halvan av maj, mera info kommer. 

- Barmarksträning/tester för U14/U16 kommer att genomföras även under kommande 
sommar/höst, det kommer mera info under våren gällande detta. Bosön kommer att stänga för 
renovering så arbete med att hitta ny arena pågår 

- 15-18/6 kommer regionen att arrangera ett ambitionsläger i Juvass för åkare födda 2004, mera 
info kommer inom kort 

- Månadsskiftet nov/december kommer ett Regionsläger för åkare födda 2004 att genomföras, 
mera info kommer 

6. Utbildning – 
- Vi har jobbat hårt för att få till den utbildningsserie som vi kommunicerade i höstas, dock 

väntar vi på SSF:s lansering av webbportalen med  Utvecklingstrappan och lite hjälp från 



 
utbildningsansvarig SSF att sätta ihop ett bra program. Vi jobbar vidare med att få till ett 
bra program, 

- Tidtagning och tävlingsledarutbildning är genomförd innan jul och med en bra 
uppslutning. 

- Barntränarutbildningen som genomfördes på snö i Ekebyhovsbacken med bra uppslutning, 
några deltagare tyckte det var lite låg nivå. Utbildningen vänder sig till 

7. Kommunikation  
`- Tobias kommer att kalla representanter från de klubbar som visade intresse att delta i media 
projektet till ett möte under våren för att fortsätta att dra upp riktlinjer för fortsatt arbete. 

- AK jobbar vidare med SSF för att hitta bra sätt att få info och sprida info till de aktiva och 
föräldrar,  

8. Anläggning –  

Stefan Lövblom och Gustaf Martin Löf kommer att delta i anläggningsgruppens möte v 11 och 
återkommer med rapport.  
Målet är inställt på att Stockholm ska få en backe med 120 m fallhöjd där det finna kyla och 
möjlighet att spruta snö inomhus och sedan kunna lägga på kylan för att kunna ha en åkbar backen 
från okt/nov- april, Vision om att kunna bygga in backen så småningom 

Lena tar kontakt med Peder i Backsektionen om han kan komma och ha en inspirationsföreläsning 
vad gäller möjlighet att söka bidrag och pengar från fonder, förslag att detta möte hålls i 
augusti/sept. 

9. Laget runt bland klubbarna – Kort information om läget från respektive klubb, det låter som om 
vi har ett stabilt läge i alla klubbar. I alla klubbar vill man ha fler åkare i de yngre årskullarna. 

 
To do list klubbarna: 

- Fortsätt diskussionen om klubbarna ska hitta en annan modell för debitering av startavgifter 
mellan varandra, netta i slutet på säsongen var ett förslag som kom upp. 

- Delta i de arbetsgrupper som kommer att skapas för respektive finaler som ska genomföras i 
distriktets regi och ta ansvar för de delar som tilldelas respektive klubb. 

- Huddinge och MASK tar på sig att arrangera Stockholm Capital Race och återrapporterar till 
AK status gällande SCR månadsvis from december 

To do list AK 

- Se över och komma med en plan på hur vi ska omvärlsdbevaka viktiga frågor för klubbarna 
och för sporten tex Agenda 2025. 

- Tobias tar kontakt med klubbarnas ansvariga gällande fortsatt arbete för kommunkation 
- Nästa säsongs barmarksträning kommunicerar vi med klubbarna inför varje block 
- Fortsätter jobbet med utbildningsserie 

 
Protokollförare 
Lena Andersson 


